

Referat af fællesmøde i Genskabet mandag d. 10.maj 2021

Referent: Chalot, Siri supplerer

Mødedeltagere: Torben, Dorte, Anna, Jeannette, Maja, Daniel, Søren, Poul, Lilian Petersen, Siri og Chalot

Efter spisning startede vi mødet, som denne gang kørte uden ordstyrer og dagsorden.

Chalot havde punkter fra butikgruppen. Konklusioner:

- Vi sammenlægger nogle af tjanserne på skemaet.
- Holde orden kølerummet slettes, da vi ikke har kølerummet længere.
- Der skal være en fælles interesse i at få flere med som frivillige i genskabet.
- Poul og Tony sørger for åbning og lukning af containeren ved genbrugspladsen både lørdage og onsdage.
- Vagtskemaerne på hjemmesiden opdateres ugentligt, så alle kan følge med i hvornår der er ledige vagter, og skemaet i butikken er referencedokumentet.
- Området bag butikken organiseres og markeres bedre, så kunderne ikke er i tvivl om hvad der er vores ting, hvad der kan købes og hvad der er gratis.

Daniel spurgte ind til hvad vi gør vedr. den 22.5, når der er pinseløppemarked til fordel for skolen på Orø. Konklusioner:

- Poul og Chalot meldte sig til at tømme containeren inden den 22.5., og får Tony med.
- Den 19. og d. 26.5. ønskes så meget hjælp som muligt til udpakning.
- Den 26.5. er der endvidere brug for mange til at tømme containeren efter indlevering af løppemarkeds effekter.
- Siri fortæller at gårdens ejer vil have flyttet vores container på genbrugspladsen og det vides ikke hvornår, men Siri taler med Fors, om det er muligt at vente til efter den 26.5.
- Dagens omsætning fra den 22.5. doneres til skolen. Eja er i gang med det praktiske. Vi vil gerne kende omsætningen, så vi vil have betalinger ind som vi plejer og efterfølgende lave en samlet indbetaling til skolen.

Daniel fortalte om haveaffaldsgruppen og grejbanken.

- Grejbanken kører rigtig godt og bliver brugt flittigt.
- Der er brugt ca. 30.000 kr. på grej, maskiner og sikkerhedsudstyr. Der er afsat 28.000 til workshops og kurser. Trods Corona har der været rigtig meget gang i den, og der kommer mere i år. Pga. pandemien er projektperioden forlænget et halvt år.
- Vi talte en del om projekt "kvashegn", ønsket er at lave Orø's fedeste kvashegn på et offentligt sted. Der kom en del forslag om hvordan og hvor. Der arbejdes videre med projektet,
- Poul og Chalot deltager i gruppens næste møde.
- Der blev foreslået at holde foredrag / kurser om biodiversitet
- Information om brug af grejbanken kan findes på Genskabets hjemmeside. Daniel, Torben og Tanja står for udlejning af hhv. motorsave, flishugger og jordbor. Flyer til uddeling kommer snart, og vi vil også sætte information om

dette op på opslagstavlen i genskabet, så alle der er på vagt kan give korrekte oplysninger til kunderne.

Lilian Petersen fortalte om Aktivitetskalenderen for 2021

- Chalot, Siri og Daniel deltager i planlægningen af diverse aktiviteter på kalenderen.

Siri fortalte om Bestyrelsesarbejdet:

- Der er planlagt generalforsamling og der er sendt indkaldelse ud.
- Den nye (brugte) container er leveret og stillet på plads. Den skal istandsættes og derefter er meningen at den skal bruges til byggematerialer. Ansøgning om tilladelse er sendt ind.

Chalot laver dagsorden til næste møde. Punkter til dagsordenen sendes til Chalot på e-mail: tuchalot@gmail.com senest den 1. juni 2021.

Chalot meldte sig som ordstyrer til næste møde som er den 10. juni kl. 17 til 20. Vi starter med spisning. Ønsker du at spise med, så skriv til Siri.